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DPr-BRM-II.0012.3.10.2023 

 

Protokół nr 88/IX/2023 

posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Polityki Podatkowej 

    Rady Miejskiej w Łodzi 

      z dnia 19 września 2023 r. 

 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  15 radnych 

obecnych   -  14 radnych 

nieobecnych   -  1 radny 

 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zmiany w porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z 87. posiedzenia Komisji.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 200/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 201/2023. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej samodzielnych lokali użytkowych o numerach: 1U, 2U, 3U/4U i 5U, 

stanowiących własność Miasta Łodzi, usytuowanych w budynku położonym w Łodzi na 

terenie nieruchomości przy ulicy Przemysłowej 27A – druk nr 202/2023. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze 

darowizny na rzecz Muzeum Dzieci Polskich - ofiar totalitaryzmu. Niemiecki 

nazistowski obóz dla polskich dzieci w Łodzi (1942-1945) prawa własności 
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nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicach Przemysłowej bez numeru i Spornej 

82/84 – druk nr 203/2023. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXX/2108/22 Rady 

Miejskiej w Łodzi z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Łodzi na lata 2023-2030 – 

druk BRM nr 159/2023. 

8. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak powitał obecnych radnych  

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne  

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad. pkt. 1. Zmiany w porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że porządek posiedzenia został przekazany radnym  

w zaproszeniach na posiedzenie. Zapytał, czy są jakieś uwagi do zaproponowanego porządku 

obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak zaproponował zmianę w porządku obrad 

Komisji polegającą na wprowadzeniu do zaopiniowania : 

 

 w pkt. 7a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  

w drodze bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości 

położonych w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru  

– druk nr 206/2023. 

 w pkt. 7b –projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  

w drodze bezprzetargowej na okres 22 lat, części nieruchomości położonej w Łodzi 

przy ulicy Walerego Wróblewskiego 33 – druk nr 207/2023. 

 w pkt. 7c –projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie 

realizowanego przez „EC1 Łódź – Miasto Kultury” w Łodzi projektu pn. „Poszerzenie 

oferty kulturalno-edukacyjnej Narodowego Centrum Kultury Filmowej – etap 

Mechaniczne Oko” współfinansowanego ze środków Programu Fundusze Europejskie 

na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 – druk nr 208/2023. 



3 

 

 

 

W następnej kolejności Przewodniczący Komisji złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

Komisji pkt 7 - Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXX/2108/22 

Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Łodzi na lata 2023-2030 – druk 

BRM nr 159/2023. Poinformował, że w dniu wczorajszym Komisja Gospodarki 

Mieszkaniowej i Komunalnej zdjęła ten projekt z porządku obrad i go nie opiniowała.  

 

Radna p. Agnieszka Wieteska: „Komisja Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej zdjęła 

ten punkt z porządku obrad ponieważ nie było opinii Biura Rewitalizacji i Mieszkalnictwa. 

Pan Radny nie zgłosił tego projektu do zaopiniowania.” 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Myślę, że możemy poczekać na tę 

dokumentację.” 

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad wprowadzeniem pkt 7a - 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

w drodze bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości położonych 

w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru – druk nr 206/2023. 

Komisja w głosowaniu: przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” wprowadziła do porządku obrad pkt 7a .  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad wprowadzeniem pkt 7b - 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  

w drodze bezprzetargowej na okres 22 lat, części nieruchomości położonej w Łodzi przy ulicy 

Walerego Wróblewskiego 33 – druk nr 207/2023. 

Komisja w głosowaniu: przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” wprowadziła do porządku obrad pkt 7b .  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad wprowadzeniem pkt 7c - 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie 

realizowanego przez „EC1 Łódź – Miasto Kultury” w Łodzi projektu pn. „Poszerzenie oferty 

kulturalno-edukacyjnej Narodowego Centrum Kultury Filmowej – etap Mechaniczne Oko” 
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współfinansowanego ze środków Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, 

Środowisko 2021-2027 – druk nr 208/2023. 

Komisja w głosowaniu: przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” wprowadziła do porządku obrad pkt 7c .  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad zdjęciem z porządku obrad pkt. 7 - 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXX/2108/22 Rady Miejskiej  

w Łodzi z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Łodzi na lata 2023-2030 – druk BRM  

nr 159/2023. 

 

Radny p. Władysław Skwarka: „Też byłem na Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i to co 

wiem, to, że Biuro RiM nie przygotowało opinii chociaż dostał ten projekt uchwały. Biuro 

Rady przesłało do BRiM, ale Biuro to nie podjęło dalej procedury.” 

Radna p. Agnieszka Wieteska: „Pan Radny jak składał projekt uchwały do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej, nie skierował go do BRiM. BRiM dostał go z porządkiem 

obrad. Proszę Pana Radnego o niewprowadzanie w błąd osób będących na sali.” 

Radny p. Władysław Skwarka: „Radny nie kieruje projektu do poszczególnych jednostek. 

To Przewodniczący Rady kieruje.” 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Nie ma opinii BRiM, nie ma opinii  

Komisji. Myślę, że my również na razie możemy się wstrzymać od tego opiniowania. To jest 

mój wniosek. Państwo radni podejmiecie opinię w głosowaniu.” 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zdjęcie pkt 7 z porządku obrad Komisji.  

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” zdjęła przedmiotowy projekt z porządku obrad Komisji.  

 

Radni p. Tomasz Anielak, p. Radosław Marzec, p. Władysław Skwarka nie brali udziału  

w głosowaniu.  

 

Proponowany porządek po zmianach: 

1. Zmiany w porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z 87. posiedzenia Komisji.  
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 

miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 200/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023-2050 – druk nr 201/2023. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej samodzielnych lokali użytkowych o numerach: 1U, 2U, 3U/4U i 5U, 

stanowiących własność Miasta Łodzi, usytuowanych w budynku położonym w Łodzi na 

terenie nieruchomości przy ulicy Przemysłowej 27A – druk nr 202/2023. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze 

darowizny na rzecz Muzeum Dzieci Polskich - ofiar totalitaryzmu. Niemiecki 

nazistowski obóz dla polskich dzieci w Łodzi (1942-1945) prawa własności 

nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicach Przemysłowej bez numeru i Spornej 

82/84 – druk nr 203/2023. 

7a. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  

w drodze bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości i nieruchomości 

położonych w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej bez numeru  

– druk nr 206/2023. 

7b. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  

w drodze bezprzetargowej na okres 22 lat, części nieruchomości położonej w Łodzi 

przy ulicy Walerego Wróblewskiego 33 – druk nr 207/2023. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie 

realizowanego przez „EC1 Łódź – Miasto Kultury” w Łodzi projektu pn. „Poszerzenie 

oferty kulturalno-edukacyjnej Narodowego Centrum Kultury Filmowej – etap 

Mechaniczne Oko” współfinansowanego ze środków Programu Fundusze Europejskie 

na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027 – druk nr 208/2023. 

8. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

W związku z brakiem innych uwag przewodniczący Komisji przeszedł do procedowania 

zmienionego porządku obrad.  

 

Z powodu braku kworum przewodniczący Komisji zarządził 10 minutową przerwę  

w obradach Komisji.  

 

Po przerwie przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak wznowił obrady. 
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Ad. pkt. 2. Przyjęcie protokołu z 87.  posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak zapytał, czy do protokołu  

z  87. posiedzenia Komisji są jakieś uwagi. 

 

Nikt nie wniósł uwag.  

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania  

nad przyjęciem protokołu z  87. posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał protokół nr 87. pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 10 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” przyjęła protokół. 

 

Ad. pkt. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Łodzi 

oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr 200/2023  

wraz z autopoprawką. 

Skarbnik Miasta p. Krzysztof Mączkowski omówił projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką. (projekt wraz z autopoprawką stanowią  

załączniki nr 5 i 6 do niniejszego protokołu).  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Nikt nie zabrał głosu w fazie pytań i dyskusji. 

 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 8 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 

 

Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023 – 2050 – druk nr 201/2023 

wraz z autopoprawką. 
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Skarbnik Miasta p. Krzysztof Mączkowski omówił projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką. (projekt wraz z autopoprawką stanowią  

załączniki nr 7 i 8 do niniejszego protokołu).  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Nikt nie zabrał głosu w fazie pytań i dyskusji. 

     

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

 

Ad. pkt. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

w drodze bezprzetargowej samodzielnych lokali użytkowych o numerach: 1U, 2U, 

3U/4U i 5U, stanowiących własność Miasta Łodzi, usytuowanych w budynku położonym 

w Łodzi na terenie nieruchomości przy ulicy Przemysłowej 27A – druk nr 202/2023. 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak omówił 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. (projekt stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu).  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Radny p. Sebastian Bohuszewicz: „Jakie będzie przeznaczenie muzealne? Rozumiem,  

że jest to związane z obozem na ulicy Przemysłowej? 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak:  

„Tak. Po sąsiedzku Muzeum kupiło dwie nieruchomości od osób prywatnych. Jest to miejsce 

historyczne, ponieważ w jednym z budynków znajdowała się dawna komendantura, w innym 

budynku na działce 160/1 był obozowy karcer. Jest to zatem miejsce wyjątkowe, 

nieprzypadkowe. ” 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Rozumiem, że w przyszłości te budynki 

będą rozebrane i tam powstanie budynek muzealny.” 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak:  

„Tak.” 
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Radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski: „Czy doszliście Państwo do jakiegoś porozumienia  

z Muzeum, czy sami, na temat odbudowy pawilonu w innym miejscu, bo to było istotne dla 

mieszkańców?” 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak: 

„Rzeczywiście mieszkańcy protestowali z uwagi na funkcjonujący sklep i obawiali się,  

że pozbawimy ich możliwości nabywania zakupów. Pierwotnie mieliśmy to przekazać 

nieodpłatnie albo sprzedać z bonifikatą , natomiast w sytuacji, kiedy zaistniała potrzeba 

przeniesienia tego sklepu, a nie mogliśmy znaleźć w okolicy naszych lokali, została podjęta 

decyzja o wybudowaniu nowego pawilonu handlowego, do którego przenieślibyśmy przede 

wszystkim sklepy o szerokim asortymencie tj. Lewiatan. Oczywiście nie przesądzam, że to 

będzie Lewiatan. W moim przekonaniu powinien on mieć pierwszeństwo, ale jeśli nie 

zaakceptuje warunków, to Zarząd Lokali Miejskich przeprowadzi konkurs na tego rodzaju 

działalność i ta potrzeba będzie zapewniona. W tej umowie sprzedaży będzie zapis, iż do 

czasu zrealizowania tej inwestycji, ta działalność bezie prowadzona w tym miejscu.” 

Radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski: „Czy ciągłość będzie zachowana, a także, w którym 

miejscu będzie wybudowany prawdopodobnie ten pawilon?” 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak: „Będzie 

wybudowany na rogu ulicy Górniczej i Zagajnikowej.”   

 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

 

Radna p. Marta Grzeszczyk nie brała udziału w głosowaniu.  

 

Ad. pkt. 11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Muzeum Dzieci Polskich - ofiar 

totalitaryzmu. Niemiecki nazistowski obóz dla polskich dzieci w Łodzi (1942-1945) 

prawa własności nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicach Przemysłowej  

bez numeru i Spornej 82/84 – druk nr 203/2023. 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak omówił 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. (projekt stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu).  
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Faza pytań i dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Dlaczego część działek dajemy 

darowizną, a część nie?” 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak: „Jeśli 

chodzi o pawilon to mamy do czynienia z lokalami. Ponieważ tam jest wspólnota lokali 

użytkowych, to mogliśmy sprzedać czy darować całość nieruchomości, dlatego oddajemy 

lokale. Pierwotnie zamierzaliśmy taką samą kwotę zastosować jak przy gruntach albo 

sprzedać z bonifikatą albo darowizna. Natomiast biorąc pod uwagę to, że mamy budować 

pawilon to doszliśmy do porozumienia z Muzeum, iż im tylko sprzedamy te lokale,  

ale w trybie bezprzetargowym. Oni zapłacą za lokale, a my będziemy budować” 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Kto zarządza Muzeum?” 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak: 

„Ministerstwo Kultury. My będziemy budować pawilon handlowy, a nie muzeum.” 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Czy w ramach darowizny też będzie 

informacja, że to Muzeum, które będzie budowane, powstanie ze środków Miasta,  

bo przekazujemy w darowiźnie nieruchomość? Zatem jest to jakiś wkład mieszkańców Miasta 

w utworzenie tego Muzeum, bo działka jest warta ponad 1,5 mln zł. Myślę, że warto, żeby 

mieszkańcy mieli informację, kto się dołożył na budowę tego Muzeum.” 

Dyrektor Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości p. Marek Jóźwiak: 

„Mieszkańcy doskonale o tym wiedzą. Jutro o godzinie 18 w Centrum Edelmana odbędzie się 

spotkanie z mieszkańcami.” 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Myślę, że warto podkreślić wkład Miasta 

w budowę tego Muzeum.” 

 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 12 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

  

 Ad. pkt. 7a. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 15 lat, części nieruchomości  

i nieruchomości położonych w Łodzi przy ulicy Obywatelskiej 57 i Obywatelskiej  

bez numeru – druk nr 206/2023. 
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Z-ca dyrektora Wydziału Dysponowania Mieniem p. Agnieszka Dobrucka omówiła 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. (projekt stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu).  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Radny p. Sebastian Bohuszewicz: „Znam obydwie fundacje i bardzo gorąco proszę  

o poparcie.” 

     

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 12 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały 

 

Ad. pkt. 7b. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej na okres 22 lat, części nieruchomości 

położonej w Łodzi przy ulicy Walerego Wróblewskiego 33 – druk nr 207/2023. 

Z-ca dyrektora Wydziału Dysponowania Mieniem p. Agnieszka Dobrucka omówiła 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. (projekt stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu).  

 

Faza pytań i dyskusji.  

Nikt nie zabrał głosu w fazie pytań i dyskusji. 

     

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 11 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

 

Ad. pkt. 7c. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na współfinansowanie realizowanego przez „EC1 Łódź – Miasto Kultury” w Łodzi 

projektu pn. „Poszerzenie oferty kulturalno-edukacyjnej Narodowego Centrum Kultury 

Filmowej – etap Mechaniczne Oko” współfinansowanego ze środków Programu 

Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027  

– druk nr 208/2023. 

P.o. z-cy dyrektora Wydziału Kultury p.  Marcin Derengowski omówił projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. (projekt stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu).  
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Faza pytań i dyskusji.  

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak: „Dobrze byłoby wiedzieć, na co będzie 

przeznaczone prawie 47 mln zł.” 

P.o. z-cy dyrektora Wydziału Kultury p.  Marcin Derengowski: „Projekt obejmować 

będzie m.in. budowę i montaż trzeciej wystawy stałej poświęconej technologiom 

audiowizualnym „Mechaniczne Oko”, przygotowanie przestrzeni magazynowych, przestrzeni 

przeznaczonych na konserwację obiektu, ciągów komunikacyjnych oraz przygotowanie 

zaplecza wystawy. Projekt stanowi kontynuację podjętych wcześniej prac. Planowany okres 

realizacji to 2024 -2027. Szacunkowy koszt realizacji to ponad 47 mln zł, w tym środki 

Miasta stanowiłyby ponad 16 mln zł.”  

 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 12 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się”, pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

 

Ad. pkt. 8. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak poinformował, że do Komisji wpłynęło 

zestawienie przedstawiające wykonanie dochodów i wydatków budżetu miasta   

za 8 miesięcy 2023 r., 

 

Innych spraw różnych i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak podziękował za udział w obradach  

i zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

Protokół sporządziła 

Aneta Michalak – sekretarz Komisji       


